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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 16 december.

Zichtbaar in het verkeer
In deze donkere dagen is het van cruciaal belang om zichtbaar te zijn in het verkeer. Het 
is bewezen dat wandelaars of fi etsers met een fl uohesje al vanop 150 meter zichtbaar zijn 
in het donker. Draag je donkere kledij, dat ziet een naderende auto je pas vanop twintig 
meter afstand. Wees daarom zichtbaar en draag ’s avonds altijd een fl uohesje.

Een chauffeur die 50 km/u rijdt en plots 
een donker geklede voetganger opmerkt, 
kan onmogelijk op tijd stoppen, want 
hij heeft 26 meter nodig om zijn auto tot 
stilstand te brengen. Dat is dan nog op 
een droog wegdek in ideale omstandig-
heden. Naast de mindere zichtbaarheid 
zijn er ook nog te veel straten in onze 
gemeente waar je te snel en wild kan rijden. 

Wegen aanpassen aan veranderende 
situaties zoals extra huizen of 
verkavelingen, blijft een aandachtspunt. 
Ook het correct ontwerpen van nieuwe 
wegen is een bekommernis. Doordachte 
maatregelen en handhaving van snelheid 
en andere beperkingen zijn broodnodig. 
Er is in Balen-Olmen dus nog wat werk 
aan de verkeersveiligheid. Onze N-VA-fractie blijft zich daarvoor inzetten.

Coronagevolgen voor verenigingen en ondernemers
Na de eerste en nu ook nog eens de tweede coronagolf, zijn veel ondernemingen, horecazaken 
en verenigingen in onze gemeente zwaar getroffen. Hun toestand ligt ons nauw aan het hart. 
Ze zijn namelijk de motor van Balen. Toch staat financieel bij velen het water aan de lippen. 

We willen daarom onze ondernemingen 
en verenigingen vragen om onderstaande 
bevraging in te vullen. Op die manier 
krijgen we een zo volledig mogelijk beeld 
van de coronagevolgen en kunnen we 
op basis daarvan aan de slag met onze 
N-VA-voorstellen.

De enquête is terug te vinden via balen.n-va.be/enquete.

Beste

2020 loopt op z’n einde. Het jaar 
van het coronavirus en de nieuwe 
federale regering. Die laatste 
zal moeten bewijzen dat ze, na 
de vele beloftes over ‘een ander 
soort politiek’, ook op inhoudelijk 
vlak zaken kan realiseren. Ook de 
Vlaamse Regering gaat een stevige 
uitdaging tegemoet met een 
relanceplan van 4,3 miljard euro 
om te investeren in de welvaart en 
het welzijn van Vlaanderen.

Op lokaal vlak werken we aan 
verschillende dossiers. Zowel voor- 
als achter de schermen. Want er 
ligt nog een hoop werk op de plank 
in onze gemeente. Er zijn meerdere 
aanslepende problemen die onze 
inwoners eindelijk opgelost willen 
zien. Je leest er in dit huis-aan-
huisblad meer over. Ook stellen 
we graag enkele bestuursleden 
aan jullie voor. Zij staan altijd klaar 
voor vragen of bekommernissen.

We moeten de feestdagen anders 
vieren dan we dat gewend zijn. 
Maar laat ons de regels blijven 
opvolgen en er desondanks toch 
een prettig, warm en hoopvol 
kerstfeest en eindejaar van maken. 
Namens ons voltallige N-VA-
bestuur wens ik jullie een gezond 
en veilig 2021 toe!

Tom Vranckx
Voorzitter

Wij wensen u
gezonde en veilige

feestdagen



balen-olmen@n-va.be

Dierenwelzijn Rosselaar
Er is in Rosselaar al jarenlang een probleem op een perceel waar dieren gehouden worden. De eigenaar kweekt en verhandelt er 
allerhande dieren in bedenkelijke omstandigheden. Naast onze bekommernis rond het welzijn van dieren, zorgt dat ook voor de 
nodige overlast voor de buurt. 

Begin juli kaartte onze N-VA-fractie het probleem nogmaals aan bij het gemeente-
bestuur. We bekeken ook de mogelijke pistes die tot een oplossing voor de buurt en 
de eigenaar van de dieren kan leiden. De bevoegde instanties zijn op de hoogte en 
hebben al verschillende malen controles uitgevoerd en ingegrepen. Paarden, geiten 
en honden – die iedere nacht de buurt wakker hielden - werden er al weggehaald. 
Momenteel is er enkel nog pluimvee.

Toch is de kwestie daarmee nog niet van de baan. De omwonenden zijn het beu en willen een definitieve oplossing voor de overlast 
die al jarenlang aansleept. De burgemeester is daarvoor bevoegd en kan dus zelf optreden. N-VA Balen-Olmen vraagt een duidelijk 
plan van aanpak. De dieren moeten in goede omstandigheden kunnen leven en de overlast moet stoppen. Wordt vervolgd.

Andy Vermierdt
• 35 jaar 
• Samenwonend
• Twee kinderen
• Werkt bij SCK CEN, in Mol
• Voetballer, DJ en wielertoerist in zijn vrije tijd

Ik hou me graag bezig met onze lokale sport-, jeugd- en cultuurverenigingen en de verkeersveiligheid 
in onze gemeente. Heb je daarover een vraag? Stel ze gerust via andy.vermierdt@n-va-balen.be.

Joyce Vansimpsen
• 19 jaar
• Verantwoordelijke jeugdwerking
• Lid Jong N-VA Mol-Balen
• Student Marketing International Business aan de PXL Hogeschool te Hasselt
• Fitnesst in haar vrije tijd

Ook geïnteresseerd in politiek? En wil je graag lid worden van Jong N-VA Mol-Balen? 
Aarzel dan niet om een mailtje te sturen via joyce.vansimpsen@n-va-balen.be.

Bestuursleden in de kijker: Joyce en Andy

Rattenplaag in 
Balen-Olmen
Een jaar geleden haalde 
N-VA-gemeenteraadslid Ludo 
Lenaerts de rattenplaag in 
Balen-Olmen al aan in de 
gemeenteraad. Onze fractie 
pleitte toen voor een degelijke 
opvolging en aanpak van dat 
probleem. 

De bevoegde schepen 
antwoordde toen dat ratten op 
privéterrein de verantwoorde-
lijkheid zijn van de particulier 

zelf. Enkel op openbaar terrein 
komt de gemeente tussen. We 
vroegen om bijkomende 
maatregelen en het in kaart 
brengen van de problematiek.

Vandaag stelt de N-VA vast dat 
dat nog steeds niet gebeurd is. 
Integendeel, het probleem is 
zelfs nog verergerd. Wanneer 
gaat men de plaag degelijk 
aanpakken? We vragen onze 

inwoners ook om problemen 
met ratten steeds te melden. 
Ook als het op privéterrein is.

Vragen kunnen steeds gesteld 
worden via het e-loket op de 
gemeentelijke website, 014 74 40 
90 of milieudienst@balen.be.

Ludo Lenaerts
Gemeenteraadslid
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Tariefverhoging in het containerpark. Harmonisatie of belastingverhoging?
Sinds enkele jaren beheert de Intercommunale voor de Kempen (IOK), waar onze burgemeester voorzitter is, ons containerpark. 
Vanaf januari 2021 verhoogt het gemeentebestuur de afval tarieven op ons containerpark. De argumenten daarvoor zijn het  
tegengaan van afvaltoerisme en het harmoniseren van de tarieven met andere IOK-containerparken.

Hieronder vind je een overzicht van de voorgestelde prijswijzingen:

Soort afval Oude prijs Nieuwe prijs

Grofvuil, huisvuil 0,20 euro/kg 0,24 euro/kg

Steenpuin 0,01 euro/kg 0,02 euro/kg

Asbest > 200 kilogram 0,07 euro/kg 0,24 euro/kg

Groenafval, hout A en B en vlak glas* 0,10 euro/kg 0,10 euro/kg

Harde plastic Gratis 0,10 euro/kg

Zachte plastic Gratis In P+MD-zak

Dakbedekking, beton, gipsplaten en kalk 0,20 euro 0,15 euro

Hout C 0,20 euro 0,15 euro

PMD-zak -> P+MD-zak 0,25 euro/zak 0,15 euro/zak

Restafval 0,20 euro/kg 0,24 euro/kg

Vaste kost restafvalcontainer 2,25 euro/maand 1,00 euro/maand

GFT 0,10 euro/kg 0,10 euro/kg

Vaste kast GFT-container 0,75 euro/maand 0,50 euro/maand

• Er wordt minimum 5 kilogram afval aangerekend, ook al lever je minder in.
• *Afschaffen van het quotum van 200 kilogram/jaar gratis (stronken bladeren, gras, tuinafvalhout A en B en vlak glas).
• Afschaffen van het gratis inleveren van bladeren in de herfstperiode.

Enkele opmerkingen van N-VA Balen-Olmen voor het gemeentebestuur:

•  Een harmonisatie kan een goede zaak 
zijn, maar er moeten ook voordelen 
voor onze inwoners uit voortkomen. 
Aangezien de prijzen met andere  
aangesloten containerparken gelijk- 
getrokken wordt, kunnen we dan 
ook in al die andere containerparken 
terecht? Denk aan die van Mol, Geel, 
Meerhout, Dessel enzovoort.

•  Worden er extra bladerenkorven voorzien 
zodat je de bladeren van de gemeentelijke 
bomen nog kosteloos kan opruimen? En 
worden ze regelmatiger geledigd? 

•  Afvaltoerisme is het belangrijkste 
argument van het gemeentebestuur. 
Waarop baseert men zich? Wordt er 
gecontroleerd op de toegangskaarten 
aan de ingang? Die zijn trouwens enkel 
verkrijgbaar voor inwoners van onze 
gemeente.

•  Het gemeentebestuur gaat in hun  
berekeningen uit van een gelijke  

hoeveelheid afval voor iedere inwoner. 
Dat klopt natuurlijk niet. Iemand die 
op een appartement woont, zal een pak 
minder tuinafval hebben dan een gezin 
met kinderen dat aan het (ver)bouwen 
is. Daardoor zal het containerpark voor 
een gemiddeld Balens gezin met een 
tuin ineens een pak duurder worden.

•  Dat afvalverwerking geld kost is een 
open deur intrappen, maar die prijs 
moet redelijk blijven. De extra  
inkomsten in het containerpark worden 
geschat op 89.000 euro. Door de  
DIFTAR-prijsverlagingen zal daar  
uiteindelijk nog 20.000 euro van  
overblijven. Waar gaat het gemeente- 
bestuur dat bedrag voor gebruiken?

Onze N-VA-fractie stemde op de gemeen-
teraad van 16 november dan ook tegen 
de verhoogde tarieven. Gemeenteraads-
lid Kelly Van Baelen: “We vragen met 
aandrang om die beslissing te herbekijken. 
82,2 procent van onze Balense gezinnen 

maken gebruik van het containerpark. 
Daarmee steekt onze gemeente ver uit 
boven het gemiddelde van 66,5% binnen 
de IOK-regio. Door de huidige keuze 
worden milieubewuste inwoners net 
gestraft, in plaats van beloond.”

“Ook de problematiek rond sluikstorten 
zal alleen maar toenemen. Al dat afval 
opruimen, zoals nu gebeurt, heeft een 
hoge kost en een te lage pakkans. Zelfs 
met het inschakelen van extra mobiele 
camera’s, zoals we in het verleden al 
meermaals vroegen. De aangekondigde 
prijsverhogingen zullen exact het  
tegenovergestelde effect bereiken”,  
verwacht Kelly.

Kelly Van Baelen
Gemeenteraadslid
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Belastingen

63% 37%

Export

83% 17%

Bevolking

58% 42%

“Bij de N-VA telt uw stem wél mee. 
De N-VA zal de komende jaren meer 
dan ooit waken over de belangen 
van álle Vlamingen.

Bart De Wever
Voorzitter 

Vlaanderen verdient
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meer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respect
Op 26 mei 2019 stemde u voor meer Vlaanderen, voor een kordaat en humaan migratiebeleid en voor een realistisch 

klimaatbeleid. En wat krijgt u? Compleet het tegenovergestelde. Uw stem is gewoon terzijde geschoven.

U verdient meer respect. Een federale regering zonder Vlaamse meerderheid en met een regeerprogramma dat 

lijnrecht ingaat tegen waarvoor u gekozen heeft, is onaanvaardbaar. De N-VA is dan ook vastberaden om u en de 

andere Vlamingen in het parlement te verdedigen tegen de nefaste plannen van deze door Franstaligen 

gedomineerde uitstelregering. 

Als de paars-groene regering de rit uitdoet, zal dit land sinds 2008 maar liefst twaalf jaar geregeerd zijn zonder 

volwaardige inspraak van de Vlamingen. Een ronduit beledigend signaal richting Vlaanderen, dat de Belgische staat 

economisch rechthoudt:

Voelt u zich ook bedrogen door paars-groen?
Word dan nu lid van de N-VA.


